
 

 

 

Technische Vragen Vrij Onderwerp 

 

Datum: 23 januari 2024  

Datum beantwoording:  

Onderwerp: Herinrichting parkeerterrein Lidl bij winkelcentrum Vijverhof in Avenhorn.  

 
 

Inleiding  

Raadslid Karin Rietveld van de fractie PvdA / Groen Links heeft de volgende vragen over de herinrichting 
parkeerterrein Lidl bij winkelcentrum Vijverhof in Avenhorn.  
 
De plaatsing van de winkelwagens is gewijzigd. Helaas is hierbij volgens PvdA/ Groen Links onnodig een boom die na 
bijna 20 jaar begon te lijken verwijderd. Dit roep de volgende vragen op.   
  
  

Vraag 1  

Waarom is er bij de herinrichting uitgegaan van een blanco canvas, er was tussen de bestaande bomen voldoende 
ruimte om de winkelwagens bergen? 
  
Antwoord:  
Er is geen sprake van een blanco canvas; integendeel zelfs. Er zijn vooraf duidelijke afspraken gemaakt met de 
opdrachtnemer en werktekeningen opgesteld. Het aantal bomen blijft behouden en de opdracht was een van de 
bomen te verplanten.  
 
De boom is helaas tijdens storm ‘Poly’ op 5 juli 2023 omgewaaid en door onze buitendienst verwijderd. Het 
verdwijnen van de boom staat dus los van de herinrichting.  

  

Vraag 2  

Het is een zeer versteende omgeving met nauwelijks schaduw en met zeer hoge temperaturen in de zomer. 
Waarom is hittestress niet meegenomen in de keuze? 

 
Antwoord:  
Door de uitbreiding van de Lidl, en daarmee de verplaatsing van de winkelentree, is het verplaatsen van de 
winkelwagens voorziening op het parkeerterrein noodzakelijk. Een relatief beperkte ingreep waar Lidl voor aan de 
lat staat.  
 
Het klimaat adaptief (tegengaan van hittestress) inrichten van het parkeerterrein is een breder vraagstuk wat een 
taak is van de gemeente. Dat is een grote reconstructie die op korte termijn niet op de planning staat. Als het 
parkeerterrein in aanmerking komt voor reconstructie wordt er uiteraard rekening gehouden met klimaat adaptieve 
maatregelen. 
  

Vraag 3  

Wanneer wordt er op de oude plek van de winkelwagens een nieuwe boom van 20 jaar oud geplant? 
  
Antwoord: In februari/maart 2024 wordt door de buitendienst een nieuwe boom geplant. Er wordt een grote maat 
aangeplant waardoor er een boom komt te staan die qua omvang in de buurt komt van de boom die er tot storm 
‘Poly’ stond.    
  
  

 


